



Norsk Pointerklub

REFERAT
STYREMØTE
04.01.23

MØTETYPE	Møte via Teams
MØTELEDER	Rune Hoholm
PROTOKOLLFØRER	Anne Grethe Hafslia
DELTAKERE	Rune, Andreas, Frank, Morten, Ulf, Ingrid, Lene, Janne Karlsen og Anne Grethe.

Rune ønsket velkommen.

Emner på dagsordenen

SAK 01/23 **FELLES AVLSKONFERANSE**

DISKUSJON			
	Det loddas stemming for en felles avlskonferanse i 2024.		
KONKLUSJONER	Styret i NPK er positive til en felles avlskonferanse i 2024.		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER	
Tilbakemelde til RU.	Rune		

SAK 02/23 **STØTTE TIL LAVLANDSAKEN**

DISKUSJON			
	FKF har stipulert NPK's bidrag til støtte i lavlandsaken til kr. 26 811. Saken er tatt opp/diskutert i møte med DR'ene.		
KONKLUSJONER	Styret NPK vedtok enstemmig at NPK støtter lavlandsaken med kr. 26 811.		

GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER

SAK 03/23

REGNSKAP 2022 OG BUDSJETT 2023

DISKUSJON		
Janne karlsen presenterte seg og informerte om jobben som kasserer i NPK.		
KONKLUSJONER	Resultatet for regnskap 2022 viser et overskudd. Janne skal levere endelig regnskap innen 01.02.23. DR'ene må levere distriktsregnskap for 2022, fristen er 15.01.23. Regnskap for 2022 skal signeres av styret. Janne sjekker opp om dette kan gjøres digitalt. Økonomien i NPK er sunn. Utkast til budsjett 2023 blir lagt frem når endelig regnskap for 2022 foreligger.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Kontakte revisor Ola Tingelstad, angående perm for 2021.	Rune	Snarest

SAK 04/23

RS 2023

DISKUSJON		
DK og RS avholdes i Tromsø 06.05.23 – 07.05.23. Ingrid har innhentet priser på hotell i Tromsø.		
KONKLUSJONER	Ingrid jobber videre med saken og reserverer hotell. Styret, DR'ene, AR og andre inviterte bør bestille flybilletter til Tromsø. Styret gir tilbakemelding til Ingrid om hvor mange netter de skal overnatte.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Lage annonse for RS til Fuglehunden	Rune	Innen 13.01.23

SAK 05/23

ÅRBOK 2022 – FREMDRIFT I ARBEIDET

DISKUSJON	
Sven Tore Kittilsen er redaktør for Årboka. Arbeidet med Årbok 2022 er i gang.	
KONKLUSJONER	DR'ene må sende rapport til Sven Tore innen 15.01.23.

	Frank tar jobben med å innhente annonser til Årbok 2022.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER

SAK 06/23

PRØVELEDER HOVEDPRØVEN

DISKUSJON		
	Viggo Ditlefsen har sagt ja til å være prøveleder Hovedprøven.	
KONKLUSJONER	Det planlegges en felles samling for pointerfolk i forbindelse med Hovedprøven på Kongsvold.	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Avholde møte med Hills angående NM.	Frank og Rune	

SAK 07/23

EVENTUELT

DISKUSJON		
	<ol style="list-style-type: none"> Hvordan håndtere resultater som er oppnådd i utlandet? Revidering av kriteriene for å delta på NM høyfjell høst. Neste styremøte. 	
KONKLUSJONER	<ol style="list-style-type: none"> Det settes ned en gruppe som kommer med innspill til hvordan man håndterer resultater som er oppnådd i utlandet. Hvordan skal disse resultatene registreres/differensieres. Revidering av kriteriene må opp på RS Ulf gir et innspill til AR om revidering av kriteriene. Neste styremøte 08.02.23 kl.20.00 på Teams. 	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
1.Forespørre om hvem som kan sitte i denne gruppa.	Ulf	